
Z á p i s n i c a  
zo zasadnutia Komisie pre školstvo, vzdelávanie a šport MsZ 

zo dňa 20.02.2014 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
Program: 

1. Kontrola zápisnice a uznesení a schválenie programu rokovania 
2. Návrh na zrušenie uznesenia Mestského zastupiteľstva hlavného mesta SR Bratislavy č. 

1050/2013 zo dňa 24.-25.04.2013 v časti A a C, ktorým sa mení systém volieb, 
kompetencií a delegovania zástupcov do obecných školských rád 

3. Prerokovanie Návrhu priorít v oblasti cyklodopravy na rok 2014  
4. Prerokovanie  žiadosti o vydanie stanoviska k prevádzkovaniu Súkromnej materskej 

školy na území mesta Bratislava v MČ Devínska Nová Ves  
5. Prerokovanie žiadosti o vydanie stanoviska k zaradeniu Súkromnej školskej jedálne 

Pekníkova 6 School Food BA do siete súkromných školských zariadení MŠVVaŠ SR  
6. Prerokovanie Návrhu na zmenu uznesenia Mestského zastupiteľstva hlavného mesta SR 

Bratislavy č. 157/2007 zo dňa 04.07.2007 
7. Návrh na delegovanie zástupcov hl.m. SR Bratislavy do rád škôl a rád školských 

zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti hl.m. SR Bratislavy 
8. Prerokovanie návrhu na zriadenie Fondu na podporu športu 
9. Informácia o aktivitách predsedu a členov komisie  
10. Rôzne 

 
K bodu 1 
Kontrola zápisnice a uznesení a schválenie programu rokovania 
Predseda komisie privítal hostí - poradcu primátora Ing. M. Feika a odborných pracovníkov 
OKŠŠM magistrátu Ing. K. Košíkovú a Mgr. J. Bednárika. 
Z rokovania komisie sa ospravedlnili  P. Hochschorner, A. Stráňavová, J. Havrilla, P. 
Hanulík a J. Ondrišová. 
Predseda komisie predniesol návrh na doplnenie a zmenu poradia prerokovávaných bodov. 
programu. 
Komisia po  diskusii  prijala nasledovné uznesenie: 
1.1 schválila znenie zápisnice č. 1/2014 bez pripomienok, 
1.2 vzala na vedomie plnenie uznesení, 
1.3 schválila  doplnený  program a poradie bodov programu  rokovania. 
Hlasovanie: z 8 prítomných všetci za 
   
K bodu 2  
Návrh na zrušenie uznesenia Mestského zastupiteľstva hlavného mesta SR Bratislavy č. 
1050/2013 zo dňa 24.-25.04.2013 v časti A a C, ktorým sa mení systém volieb, 
kompetencií a delegovania zástupcov do obecných školských rád 
Komisia po  diskusii prijala nasledovné stanovisko: 
odporúča mestskému zastupiteľstvu schváliť návrh na zrušenie uznesenia. 
Hlasovanie: z 8 prítomných všetci za 
 
K bodu 3  
Návrh priorít v oblasti cyklodopravy na rok 2014  
Komisia po diskusii prijala nasledovné stanovisko: 
vzala na vedomie návrh cyklopriorít. 
Hlasovanie: z 9 prítomných všetci za 



K bodu 4 
Prerokovanie žiadosti o vydanie stanoviska k prevádzkovaniu Súkromnej materskej 
školy na území mesta Bratislava v MČ Devínska Nová Ves 
Komisia po diskusii prijala nasledovné stanovisko: 
odporúča vydať kladné stanovisko k žiadosti.. 
Hlasovanie: za – 0, proti – 8, zdržal sa - 0 
 
K bodu 5 
Prerokovanie žiadosti o vydanie stanoviska k zaradeniu Súkromnej školskej jedálne 
Pekníkova 6 School Food BA do siete súkromných školských zariadení MŠVVaŠ SR 
Komisia po diskusii prijala nasledovné stanovisko: 
odporúča vydať kladné stanovisko k žiadosti. 
Hlasovanie: za – 7, proti – 1, zdržal sa - 0 

K bodu 6  
Návrh na zmenu uznesenia Mestského zastupiteľstva hlavného mesta SR Bratislavy č. 
157/2007 zo dňa 04.07.2007 
Komisia po diskusii prijala nasledovné stanovisko: 
odporúča mestskému zastupiteľstvu schváliť návrh na zmenu uznesenia. 
Hlasovanie: z 9 prítomných všetci za 
 
K bodu 7 
Návrh na delegovanie zástupcov hlavného mesta SR Bratislavy do rád škôl a rád 
školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti hlavného mesta SR Bratislavy 
Komisia po prerokovaní návrhu a diskusii prijala nasledovné stanovisko: 
1. odporúča mestskému zastupiteľstvu vziať na vedomie informáciu o zániku členstva 
delegovaných zástupcov hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy v radách základných 
umeleckých škôl: 

a) Ing. Vladislava Hečku, Ing. Klaudie Košíkovej, Mgr. Bc. Martina Čoreja a Ota 
Gregora v Rade školy pri ZUŠ Istrijská, Bratislava,  

b) PhDr. Ľudmilu Farkašovskú, Mgr. Olivera Kríža, Mgr. Janu Panákovú a doc. PhDr. 
PaedDr. Karola Orbana, PhD. v Rade školy pri ZUŠ Jána Albrechta, Topoľčianska, 
Bratislava,  

c) Ing.  Jozefa Házyho v Rade školy pri ZUŠ Vrbenského, Bratislava, 

d) Ing. Annu Voštinárovú v Rade ZUŠ Miloša Ruppeldta, Panenská, Bratislava. 

2. delegovať: 

a) doplniť jedného poslanca za mesto, Ing. Klaudiu Košíkovú, doplniť poslanca za MČ 
a doplniť člena na základe odporúčania riaditeľa školy do Rady školy pri ZUŠ, 
Istrijská, Bratislava, 

b) doplniť jedného poslanca, Mgr. Janu Panákovú, doplniť poslanca za MČ a pracovníka 
na návrh riaditeľa školy do Rady školy pri ZUŠ Jána Albrechta, Topoľčianska, 
Bratislava, 

c) doplniť jedného poslanca za MČ do rady školy pri ZUŠ Vrbenského, Bratislava, 

d) Mgr. Elenu Polákovú do Rady školy pri ZUŠ Miloša Ruppeldta, Panenská, Bratislava. 

Hlasovanie: z 9 prítomných všetci za 
 
 



K bodu 8 
Návrh na zriadenie Fondu na podporu športu 
Komisia po diskusii prijala nasledovné stanovisko: 
odporúča primátorovi 
1. Zriadiť Grantový program na podporu športu 
2. Nominovať do grantovej komisie štyroch zástupcov poslaneckých klubov – členov komisie 
pre školstvo, vzdelávanie a šport a jedného neposlanca – odborníka v oblasti športu. 
Hlasovanie: z 8 prítomných všetci za 
 
K bodu 9 
Informácia o aktivitách predsedu a členov komisie 

- 19.2.2014 – účasť predsedu komisie na rokovaní pracovnej komisie na riešenie 
problému ZUŠ Exnárova 

- účasť p. Osuského na otvorení výstavy k olympiáde v Soči 
Komisia po diskusii vzala informáciu na vedomie. 
Hlasovanie: z 9 prítomných všetci za 
 
K bodu 10 
Rôzne 
10.1  Informácia o záveroch rokovania komisie na monitorovanie procesu riešenia 
priestorového zabezpečenia činnosti MŠ Bancíkova a ZUŠ Exnárova 
Komisia po diskusii prijala nasledovné stanovisko: 
vzala informáciu o záveroch rokovania na vedomie. 
Hlasovanie: z 9 prítomných všetci za 
 
10.2 Tajomník informoval o termíne a mieste rokovania komisie v marci – zasadnutie by sa 
malo uskutočniť 20. marca 2014 o 15.00 h na ZUŠ Ľ. Podjavorinskej (Radlinského ul.) 
 
 

 
 
 

              Ing. Peter Lenč, v.r. 
                            predseda komisie   
 
 
 

Zapísal: 
PaedDr. Marián Valovič, tajomník komisie  
Bratislava 20.02.2014 


